
Bestyrelsesmøde den 25. januar 2022 

 

Tilstede: Pernille, Karin, Rie, Vagn, Lis, Frode 

Afbud: Jørn og Jonas 

 

Valg af dirigent: Frode er valgt og det er rettidigt udmeldt. 

Valg af stemmetællere: Anne Holm, Helle Heede, Helle Ehlert, Kirsten  

Formandsberetning: Rie 

HB: Jørn har skrevet beretning som Karin læser op. 

Godkendelse af regnskab:  

Årets regnskab viser et samlet overskud i regionen på ca. 22.000kr.  

Valg af regionsformand: Valghandling.  

Valg til regionsbestyrelse: valghandling.  

Valg til HB: valghandling 

Valg af Ung i DV: Anni Pape genopstiller 

Valg af repræsentanter: valghandling 

 

 

Kommentarer:  

Der kan godt gøres noget for jubilarer, Ham som nævner det har været medlem i 32år og har aldrig hørt 

noget. Rie vil undersøge hvad vi har mulighed for og hvad der tidligere har været gjort.  

Rie håber at kommunikationen kan blive forbedret via klubmodulet, som bliver ny nyhedskanal. Frode 

foreslår at introduktionskurset for nye medlemmer genoptages. Stor ros til region 6, hvor der har været 

webinarer/kurser.  

Vi skal have retænkt mentorordning/erfagruppe for nye medlemmer. Skal bestyrelsen være behjælpelig 

med at opstarte nye erfragrupper i regionen.  

Der bliver foreslået online seancer med diskussion af hingstevalg fx  

Kommentarer til HB beretning: 

Stutteri Lox: Spørgsmål ift. problemer med manglende følpas eller erstatning for dette. Jørn er obs på 

problematikken. Behov for klarhed senest ved 1.november i føllets fødselsår.  

Kommentarer til regionens regnskab:  

Ingen kommentarer til regnskabet. 



Valg af Regionsformand: Rie blev valgt uden kampvalg.  

Valg af regionsbestyrelsen:  Pernille, Karin, 1. suppl Lis, 2.Suppl Vagn.  

Valg til HB: Jørn blev valgt som HB og Pernille som Suppl. til HB. 

Valg til Ung i DV: Anni Pape blev valgt som Ung i DVrepræsentant og Maria Christensen som suppl.  

Valg af repræsentanter: der blev fredsvalg og fuldt hus af repræsentanter.  

 

Evt. 

Irene Dalum: hvordan finder man ud af hvem der holder hjemmekåring? Man kan forespørge sig på DV 

kontoret.  

Morten spørger til strukturen for nutidens avlere. For spring er der flere og flere ryttere, som er begyndt at 

avle på tidl. rideheste. Der er ikke statistik over udviklingen af avlerstrukturen. Ønske ifb ny hestedatabase 

er lettere tilgang til statistiske dataudtræk.  

Morten spørger til manglende sammenhæng mellem tal og de liniære registreringer. Claus kom med god 

forklaring på hvordan bevægelse kan påvirke karakteren, men det er et udtryk for en overgangsperiode 

med liniær registrering og karakterer.  

Ønske om erindringspokaler til følskue. Der er opfordret til at der skal gives noget som erindringsgave. 

Pernille undersøger graveret vase til følskuevindere, evt uden følnavn.  

 

 


